
که هر جــوری توانستم پیگیری کــردم و 
 بعد از 10 سال پیگیری من و »ان 

ً
نهایتا

جی او«هــای مختلف افــراد دغدغه مند 
آن اتفاق خیلی مبارک افتاد. تلاشمان 
این بود که بتوانیم بیمه توانبخشی و 
بیمه درمان معلولان را مصوب کنیم. در 
یک گزارش خبری که آقای حسینی بای 
ــا ایــن  ــد م ــردن از صــداوســیــمــا پــخــش ک
ــوع بیمه مــعــلــولان را بــه عــنــوان  ــوض م
ح کردیم؛  اصلی  ترین درخواستمان مطر
و به صورت تلفنی به آقای دکتر ناصحی 
رئــیــس بیمه ســلامــت کــشــور تماس 
گرفتند و ایــشــان قــول مساعد دادنــد 
که ان شاءالله بتوانیم برای افراد قطع پا 
هزینه پروتزشان را از صندوق بیماران 
صعب العلاج پرداخت کنیم. امروز هم 
جلسه حضوری داشتیم باز تأکید کردند 
کــه مــا می  خواهیم ایــن اقـــدام را انجام 
بدهیم. فکر می  کنم اگر این اقدام انجام 
بشود اتفاق بسیار مبارکی است برای 
افراد قطع پا که حداقل فکرشان از هزینه 
پروتز و یکی از دغدغه  های اصلی  شان 
که بحث تأمین هزینه های پروتز است 

کنار می رود و حل می شود.

 برنامه های مهم برای آینده
ــت کــه  ــ ــ ــن اس ــ ــ ــم ای ــیـ ــلـ  دغــــدغــــه اصـ
ان شاءالله بتوانیم در حوزه پروتزهای 
اندام تحتانی تمامی قطعات موردنیاز 
معلولان را تولید کنیم. یکی از اصلی 

ترین کمبودها و نیازهای افراد قطع پا 

اگر ما الآن در 
این جایگاه 

هستیم 
نمی دانم 

بگویم 
موفقیت یا نه. 
ولی به هرحال 

چند قدم رو به 
جلو آمده ايم 
ماحصل این 

بوده است که 
اعتقاد داشتیم 
که موفقیت با 

تلاش و پشتکار 
به دست می آید 

الآن لاینر است. لاینر سیلیکونی جزء مواردی است که در داخل ایران 
تولید نمی  شود. هم جانبازان ما و هم معلولان ما نیازمند هستند و با 
توجه به شرایط ارزی هزینه اش به شدت افزایش پیدا کرده است. ما 
کار تحقیقاتی را حدود یک سال است شروع کردیم و امروز رو به اتمام 
است. امیدواریم با حمایت  هایی که می شود بتوانیم وارد تولید لاینر 
بشویم و بعدازآن وارد تولید مفصل زانو بشویم. به هرحال ما در کشور 
مجموعه های دانش بنیانی داریم که فکر می  کنم اگر موضوع بیمه افراد 
قطع پا حل بشود این اشتیاق در شرکت  ها ایجاد می شود که وارد این 
حوزه  ها بشوند و به کمک معلولان بیایند. از طرفی همان طوری که 
گفتم به صورت جدی تلاش می  کنیم که خط تولید پنجه  های کربنی را در 
کشورهای دیگر هم راه اندازی بکنیم؛ امیدواریم مجموعه این اتفاقات 
باعث بشود که هم کشور ما ازلحاظ تولید قطعات بــه روز توانبخشی 
بتواند جایگاه مناسبی در منطقه پیدا بکند هم به عنوان یک هاب 
بحث توانبخشی کشور و منطقه بتواند خدمات بدهد و صــادرات 

داشته باشد.

، پشتکار و تلاش مستمر صبر
 نکته مهمی کــه در آخــر بـــرای خوانندگان محترم مجله می خواهم 
بگویم ایــن اســت کــه اگــر مــا الآن در ایــن جایگاه هستیم نمی دانم 
بگویم موفقیت یا نــه. ولــی به هرحال چند قــدم رو به جلو آمــده  ایــم. 
ماحصل این بــوده است که اعتقاد داشتیم که موفقیت با تلاش و 
پشتکار به دست می  آید شاید هرسال که ما در این مسیر گذراندیم 
هرسال هیأت مدیره ما به این جمع بندی می  رسید که این انــرژی که 
در ایــن حــوزه مــی گــذاریــم اگــر جــای دیــگــری می  گذاشتیم ثمره بسیار 
بیشتری می گرفتیم و به این نتیجه می  رسیدند که شاید اصلاً شرکت 
 را منحل کنیم ولی من به شدت روی این موضوع تأکید داشتم که صبر 
 مجموع این 

ً
می  خواهد و پشتکار و تلاش مستمر. امیدوارم که نهایتا

تلاش  هایی که صورت گرفته، لطف خدا ان شــاءالله شاملش بشود و 
به نتایجی برسد که معلولان کشور ما طعم راه رفتن، طعم لذت بخش 
 بچشند و بتوانند مثل بقیه افراد به صورت مستقل 

ً
زندگی کردن را واقعا

کارهای روزمــره  شــان را انجام بدهند و بتوانند در عرصه  های ورزشــی 
خوش بدرخشند و باعث نشاط در جامعه شوند.
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